
Angereds Ungdomsråds synpunkter på 

Arbetsordning för nämndens temamöten med stadsområdets invånare 

 

• Förslaget är generellt jättebra. Innan corona och omorganiseringen av Göteborgs 
stadsdelar, så fanns det liknande chanser att få samtala med beslutsfattare. Det 
är därför bra att man lyfter det igen. 

 

• Om man skapar en bra grund/koncept/modell för temamöten, tros det inte bli 
ett för stort problem att mötena skulle resultera i något annat än det som tänkt 
(så som desinformation eller individärenden).  

 

• Det är väldigt bra att det är öppet för alla, och att man såväl kan komma och 
lyssna eller aktivt delta. Rådet tror det kommer fungera lärorikt för alla parter, 
med ömsesidiga utbyten. Även reflektionen som gjorts kring tolk tycks vara 
väldigt viktigt enligt rådet, detta ser dom som ett sätt att fullt ut ge alla en chans 
att vara delaktiga på samma villkor. 

 

• Rådet anordnar med politiker ifrån socialnämnden dialogträffar med fokus på 
ungt perspektiv, av deras erfarenhet anses det av betydelse att det är såpass 
många politiker att man kan skaffa sig en nyanserad och helhetlig bild. Även så 
att man möjligen kan vara fler besökare tillmötes. Dom föreslår därför en 
representant från varje parti. 

• Dessutom kan det vara gynnande och lärorikt att variera vilka representanter 
som medverkar.  

 

• Ett förslag på hur man kan arbeta för att nå ut till alla är att använda sig av 
invånar- eller demokrati-guider, men även sprida det ut till de verksamheter som 
träffar invånarna. 

• Dessutom finns många av målgruppen på sociala medier, vilket därför också blir 
ett tips att använda sig av för att nå ut.  

• Generellt kan det vara viktigt att man rikta sig till alla så som tänkt, och att det 
ges ut information på olika sätt. Medier, tidningar, verksamheter, men också på 
olika språk mm.  


